
Årsmelding 2015  Eresfjord bygdelag. 

 

Styret har vore slik: 

Leiar  Martinus Leirvoll 
Nestleiar   Stig Arild Arvesen 
Styremedlemmar: Tore Rød 
                                  Per Even Opsal  -   Kasserar 
                                 Mathe Steinsvoll  - Sekretær 
 
Vara til styret     Bjørn Cameron Alexander 
 
Det har vore  5 – styremøter. 

Det har vore arbeidd med desse sakene 

 sykkelprosjektet. 

Det vart sett ut nesten 50 syklar rundt om i bygda. 

Prosjektet fekk stor oppmerksomhet i media. 
Også Nrk viste interesse. 
Tiltaket har fått støtte frå miljøfondet. 
 
Stor takk til Ove Frisvoll som gjorde ein stor jobb med lakkering. 

 

Stig Arild tok initiativ til utplassering av  container for innsamling av metallavfall. 
Egil Hammervoll sette ut kontainer. og henta gratis. 

Det vart vart  fylt opp 2 kontainarar. 

 

Bygdelaget var i juni 2015 teknisk arrangør av folkemøte om kommunereform. 

Styret har, etter initiativ frå Vistdal,  saman med dei andre laga i indre diskutert kommunereformen. 

Det er særleg vore skjebnen til kraftinntektene etter ei samanslåing som har vore tema. 

Det vart sendt uttale til  forslaget til Nesset kommune si økonomiplan . 
Det vart særleg  fokusert på forslaget om nedlegging av barnehagen og endringar av skulestrukturen 
 

Bygdelaget har gjeve uttale til vegnamn i bygda. 

Styret har diskutert  framtida til Coop Eresfjord. 
Styret har fått orientering  om situajonen til butikken frå  bestyraren. 



Vi har hjelpt til med å arrangere   Skjortarennet i 2015 
Bygdelaget hjelpte og til under Eresfjord Grand Prix. 
Bygdelaget har fått tilskot til innkjøp av utleigesyklar. 
Bygdelaget bidrog til arrangering av juletrefest. 
Leiar har delteke på årsmøte i stiftelen Eresfjord folkehøgskule. 
 
 
 
 

 

 

 


